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22 01 2024 concept verslag bestuursvergadering HOC

Aanwezige bestuursleden: Barbara IJsselmuiden, Maarten Zwart en Els ’t Hooft.  
Afwezige bestuursleden: Hans Walthaus, Darpan van Kuijk  
Aanwezige wijkbewoners: Conny Kuipéri, Marie Thérèse Jacobse(verslag). 

Voor aanvang van de vergadering heeft Barbara met Shalini Jhinnoe (Stadsdeelmedewerker 
welzijn/jeugd en participatie) in hoofdlijnen de plannen en activiteiten voor 2024 
doorgenomen.  
Bij aanvang van de vergadering geeft Shalini beknopt toelichting op een aantal zaken. 

Voorbespreking met Shalini 

o Subsidie buurtoverleg voor lopend jaar: Aanvraagformulier is goedgekeurd door 
Shalini en doorgestuurd naar het subsidiebureau voor uitbetaling. Tot op heden is 
subsidie voor dit jaar niet binnen; mogelijk is de procedure vertraagd omdat er veel 
nieuwe collega’s zijn bij de gemeente. 
Shalini is verantwoordelijk voor motivatie van de geplande activiteiten waar subsidie 
voor wordt aangevraagd.  

o Wijkmanager: Çoskun Yilmaz is weer volledig aan het werk. 

o Leefbaarheid overleg met stadsdeelcentrum en bestuur wijkoverleg: vindt plaats 
op 1 februari 2024. Er is een nieuw team stadsdeelmedewerkers dat op dit moment 
wordt ingewerkt.   
Shalini polst bij Hassan el Houari wat er zoal speelt. 
Op de agenda staan: convenant en onderwerpen die op UVO worden besproken; 
punten die door Maarten eerder zijn aangevoerd. Shalini doet voorstel om de 
frequentie van dit overleg te wijzigen in eenmaal per kwartaal in plaats van eenmaal 
per 6 weken.  
AKTIE Maarten: stuurt het lijstje naar Shalini 

o Buurt Magazine: in de planning staat dat dit jaar 4 edities worden uitgegeven. Het 
lentenummer verschijnt 6 april. Deadline kopij: 9 maart.  

o Wijkschouw: datum, een maandagochtend, is nog niet bekend,  
Gewenste aanwezigen: Çoskun Yilmaz, Rachid Azizahamad van Staedion, 
Marnix Hack opbouw werken (gestart 1 febr.) 
Dilarah Yardakul (veiligheidsadviseur), medewerkers van handhaving +  
Wijkbewoners.  

o Wijkontwikkelingsmaatschappij het oude centrum: is opgeheven waardoor dit 
overleg is komen te vervallen. In de nabije toekomst komt hier voor in de plaats: 
overleg wijkontwikkelingswerk. In dit overleg komen de meerjarenplannen DSO 
(Dienst Stadsontwikkeling) aan de orde.   

o Wijkagenda: Tirza Pulleman vertrekt, waardoor opnieuw vertraging ontstaat bij 
opstellen wijkagenda. Opvolger is al aangenomen. Voorstel: kennismaking met 
opvolger tijdens de volgende bestuursvergadering (maandag 19 februari) 
Procedure stap 1: bewoners enquête omtrent de wijkagenda wordt via de post 
verspreid naar elk postadres.   

o Aanvraag subsidies: Maarten heeft voor twee ontvangen subsidies de 
verantwoording geschreven en aan Shalini gestuurd. 
Aktie Maarten: verslagje wat en waarvoor volgt. 

o Groene kansenkaart: eerste aanzet groene kansenkaart is door naar  
adviescommissie buitenruimte over wat wel en niet kan. Over de toezegging van 
Qpark, over vergroening van de boomspiegels op de Amsterdamse Veerkade als 
compensatie voor het verdwijnen van de groenwand door plaatsing Shell café is niets 
opgenomen in plan. 
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o Nieuwkomers in de binnenstad: 
Nieuwkomers, wel/geen statushouders, zijn tijdelijk ondergebracht in: Pink flamingo 
hostel  Grote Markt en in het Parkhotel Molenstraat. COA regelt deze opvang. Aan de 
wijkorganisaties Binnenstad de vraag invulling te geven aan een programma om 
contacten te leggen met deze wijkbewoners. 
Suggestie Conny: bezoek aan het Haags Historisch museum waar informatieve  
presentatie is over de geschiedenis en bestuur van ons land.         

             Sociaal beheerders zouden hier ook bij betrokken kunnen worden 
Participatie wordt georganiseerd door Shakitra van Steenwers; opgavemanager stad 
in team nieuwkomers.  

o Doubletstraat: besproken in het UVO-overleg. 
Vraag Maarten: bij welke organisatie ligt nu de bal? Wie is de spin in het web? Ernst 
Sluizer (gebiedsregiseur OCW) of Mohamed El Khadifi (gebiedsregisseur Dienst 
Stadsbeheer)? 

o Bewoners convenant: Basis convenant is vastgesteld door Raad. De door het 
bestuur geschrapte onderdelen E.7; E.8; F3 moeten erin blijven staan! Convenant 
zou op 1 februari ondertekend moeten worden. Bestuursleden  beraden zich over de 
aanpassingen: E.7; E.8; F3. Hassan en Barbara tekenen het convenant. 

o Hek Rabbijn Maarsenplein: vraag Els: waarom zit het hek naar de kerktuin op slot 
en wie beheert de sleutel? Shalini zoekt dit uit. 

Vervolg bestuursvergadering (zonder Shalini) 

1. Vaststellen agenda.  
Geen opmerkingen 
  
      2.  Mededelingen:  
Geen mededelingen 

     3.  Verslag 18 december:  
Duurzaamheid: 
Conny: Ronny Gajadhar gaat over het energie spreekuur. 
Zijn ervaring is dat er weinig belangstelling is voor de spreekuren die Duurzaam Den 
Haag organiseert.  
Suggesties Wat om bewoners te bereiken:   

• Inventariseren door aan de deur te bellen. 
• Artikel website/wijkmagazine; kijken hoe de respons is  
• Opbouwwerker opdracht geven meer bekendheid te geven aan deze mogelijkheid!! 

AKTIE: Bespreken met Marnix bij de kennismaking. 

    4.  Wijkmedia:  
Wijkmagazine: op de planning voor 2024 staan 4 edities. 
Suggesties/onderwerpen lentenummer:  

• Artikel over Handhaving. Veel bewoners zijn niet op de hoogte wat de functie van 
handhavers inhoudt 

• Tentoonstelling Haagse Harry in Haags Historisch Museum 
• Achterpagina: interview met sleutelspecialist Aad van de Paviljoensgracht, afspraak 

is inmiddels gemaakt.  
• Activiteiten duurzame wijk 
• Activiteiten Jeugdhaven 
• Opzet buurtpreventieteam. In redactieoverleg is afgesproken dat aan dit onderwerp 

aandacht wordt besteed als wijkorganisatie duidelijkheid geeft over de functie ervan. 
• Interview nieuwe opbouwmedewerker 
• Nieuws van de bestuurstafel 

5.  Werkgroep Mobiliteit: 
Geen nieuws. Herinrichting Boekhorststraat: kruising met Nieuwe Molstraat vanuit 
Paviljoensgracht Is doodlopend: straat eindigt in een perkje. Bord doodlopende  weg wordt 
nauwelijks opgemerkt; veel fietsers fietsen alsnog over de stoep. 
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      6.  Handhaving (verkeer, parkeren): 
Advies Maarten: Overlast zo veel mogelijk melden!! 
Handhavers worden ingezet n.a.v. het aantal meldingen 

      7.  Wijkschouw gebied rond Aprochestraat/ Bierstraat:  
Inventarisatie is opgemaakt. Toegevoegde onderwerpen: boomspiegels Q-park 
en parkeer plekken Kameta. 
AKTIE: Shalini nodigt betrokken partijen uit en geeft datum door in februari via Barbara. 
Maarten doet verzoek om het gebied Nieuwe Molstraat op de agenda te zetten voor volgende 
wijkschouw.  

     8.  Doubletstraat:  
Hanneke Besseling (secretaris Stichting Spinoza) zou graag een groen afscheiding scherm 
zien in het grind perk tussen Doubletstraat en Spinozahuis. 
Dit om het directe zicht op de Doublet af te schermen voor bezoekers Spinozahuis.  

     9.  Eerste halfjaarlijkse overleg Stadsdeel Centrum met bestuur en bewoners van 
Het Oude Centrum:  
In een aantal wijken is het al gebruikelijk dat er een halfjaarlijks leefbaarheidsoverleg 
plaatsvindt met de directeur Stadsdeel Centrum, partners uit de wijk (o.a. Staedion, politie) en 
buurtbewoners, waarbij allerlei zaken aan de orde komen. Dit overleg loopt goed in de 
Stationsbuurt. Het voorstel is om in het voorjaar hier ook zo’n leefbaarheidsoverleg te 
organiseren. 
  
zie voorbespreking met Shalini boven agendapunt 1 

     10. Rondvraag:  
Maarten: opmerkingen m.b.t. de website: 
Positie bestuurs- en bestuursactiviteiten zou op de website gelijk zichtbaar moeten zijn bij 
opening. Inzet en zaken waarbij de bewonersorganisatie betrokken is moet meer aandacht 
krijgen op de website: 

• Grachten open project 
• UVO-overleg: wat houdt dit in; wie zijn hierbij betrokken, waarom worden hierover 

geen notulen gepubliceerd. 
• Acties m.b.t. sluiting Doubletstraat 

Er is (te) veel aandacht voor culturele activiteiten en festivals in de wijk  
Verder het advies continue vrijwilligers te werven. Onderwerpen en specialisaties zouden 
hierbij nadrukkelijker benoemd kunnen worden. 
AKTIE: Bestuur doet voorstel wat op de website geplaatst zou moeten worden  en levert 
tekst aan. Barbara: bespreekt dit met Jacob, de webmaster.   

Volgende vergadering; Maandag 19 februari 20.00 uur. 
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